
 

 

ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLENARI DEL CONSELL DE POBLE 

Identificació de la sessió:  
 
Data: 7 d’abril de 2016 
Inici:  21:10 
Fi: 22:35 
Lloc : Unió Batllorienca 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta :  M. Helena Lagarda Planas 
  

Anaïs Medina Terradas  particular 
Carme Luis Puig  particular 
Jofre Jovellar Ortega  particular 
Jordi Gómez Barrero  particular 
Dídac Heredia Heredia  particular 
Berta Martín Garcia  particular 
Joaquim Pagès Oliver  particular 
Rosa Forné Geli  patronat de la gent gran 
Joan Ridorsa Juhé  patronat de la gent gran 
Lluís Prat Pineda  Club esportiu La Batllòria 
 
Mariona Pasqual Alfaras grup municipal de la CUP 
Míriam Teruel Navarro  grup municipal del PSC 
 

 
Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
També assisteix a la sessió el Sr. Pere Blanché, en representació del grup municipal d’ERC. 
 
Ha excusat l’assistència el Sr. Jordi Comajuan Brutau.   
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Informació de la presidenta 
3. Treball de les comissions 
4. Torn obert de paraula 

 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
La Sra. presidenta del Consell de Poble de La Batllòria obre la sessió a les 21:10 h. 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
La Sra. presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de l’acta 
del dia 12 de gener de 2016 i si han de fer alguna observació. 



 

 

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta. 

 
2. Informació de la presidenta 
 
En relació amb la consulta feta en una sessió anterior sobre la possibilitat d’utilitzar el local 
social ubicat a la urbanització Royal Park, la Sra. presidenta comenta que aquest local és d’ús 
compartit amb el municipi de Gualba, atès que una part de la urbanització pertany al seu terme 
municipal. Quan es va dissoldre la Junta, aquests van cedir el local a l’Ajuntament i van fer 
entrega de les claus. De moment, no s’està utilitzant, però caldria consultar prèviament a 
l’Ajuntament de Gualba si també en volen fer ús i consensuar quin ús se’n fa i com es reparteix 
aquesta utilització entre els dos municipis.  
 
Tot seguit, la Sra. presidenta informa de les inversions incloses en el Pressupost aprovat de la 
Corporació :  
 

- Cobriment de les pistes de l’Escola 
- Millora del cementiri 
- Camp de futbol 

 
Dit això, comenta que caldria prendre una decisió pel que fa l’edició del Full informatiu. Cal 
decidir si es vol fer i amb quina periodicitat; si el fem cada vegada que hi hagi un recull de 
temes per informar o es fa amb una periodicitat preestablerta. Cal tenir en compte que la 
despesa que pot suposar fer un full informatiu de manera periòdica seria alta i actualment no 
disposem de gaire pressupost per destinar-hi.  
 
Es comenta la possibilitat de que cada comissió aporti les informacions que li corresponen i 
quan hi hagi suficient informació es pot fer el Full informatiu. També comptem amb el Facebook 
per poder comunicar, per tant, tots aquells temes susceptibles de ser comunicats es poden 
publicar al Facebook de La Batllòria. 
 
Es proposa fer una petita enquesta a la població per copsar quins són els temes que més 
interessen. Es tractaria de fer unes quantes preguntes i donar un termini d’un parell de mesos 
per contestar. L’enquesta es podria fer en versió paper, repartir-la i que la gent la retorni a la 
Unió Batllorienca, i també per Internet. 
 
Intervé el Sr. Prat per comentar que ja es va fer una enquesta en la darrera legislatura i no va 
resultar massa exitosa. La gent no es mostra gaire participativa.  
 
La Sra. presidenta proposa pensar entre tots com es podria dur a terme, perquè la gent s’hi 
impliqui.  
 
La Sra. Pasqual apunta que una de les maneres més factibles seria deixar-ho als domicilis i el 
Sr. Heredia afegeix que també es podria repartir als establiments comercials, per fer-ne més 
difusió. 
 
Després de debatre-ho, es decideix reflexionar entre tots com es podria fer i què es podria 
preguntar perquè l’enquesta tingués una bona acollida i tornar-ne a parlar en properes 
sessions. 
 
A continuació, la Sra. presidenta explica que s’està renovant el conveni de l’Aulari (normes, 
usos, etc.) i demana si algú de la Comissió de Festes pot ajudar la Núria Vall·llosera en la 
redacció d’aquest conveni.  



 

 

 
S’hi ofereixen la Sra. Berta Martín, el Sr. Joaquim Pagès i la Sra. Anaïs Medina. 
 
També comenta que ja es poden celebrar casaments a La Batllòria. Es podrien fer a la Unió 
Batllorienca i a Can Bruguera, per exemple. 
 
I afegeix que, properament, hi tornarà a haver un agent cívic a La Batllòria. 
 
3. Treball de les comissions 
 
La Sra. Medina comenta que dies enrere van venir 2 tècnics de l’Ajuntament a visitar el 
cementiri. Van decidir posar unes tanques/baranes de protecció per millorar l’accessibilitat i la 
seguretat a la baixada,  i netejaran les teulades a l’espera que es facin les actuacions de 
reforma previstes.   
 
Tot seguit, el Sr. Jovellar explica que la Comissió d’Esports va tenir una reunió amb 
l’Ajuntament i van traslladar la proposta de fer una cursa d’orientació fixa. Per fer aquestes 
rutes, es van marcant les fites per on es passa amb una grapadora, però en el cas de la canalla 
es fa emprant unes plaques on s’hi anoten les referències. Es podrien marcar dos itineraris : 
 

1. Iniciació : Rodalies del poble i Montnegre 
2. Circuit complert: amb fites marcades al poble i cap al Montnegre.  

 
La ruta la fa qui vol i guanya qui la fa complerta.  
 
El director de l’àrea d’Esports va comentar que ja hi havia una partida pressupostària per fer 
aquestes fites. Per tant, ara es tractaria de preparar les rutes.  
 
Pel que fa la pista, ens vam comentar que encara s’ha de decidir com es fa el cobriment i 
redactar el projecte corresponent. Hem demanat –diu- que sigui un  projecte de futur, és a dir, 
que es faci una actuació que permeti que aquell espai pugui acabar sent un pavelló per La 
Batllòria. 
 
El Sr. Prat apunta que sembla ser que hi havia algun problema amb el permís que ha de donar 
el departament d’Ensenyament.  
 
Seguidament, es comenta que tot i que el camp de futbol sigui una des les inversions previstes, 
no se sap encara quan es començarà a fer.  
 
Aquest és un projecte necessari i important per La Batllòria, per això, des del Consell de Poble 
hem de traslladar aquesta necessitat i demanar que aquesta actuació es porti a terme el més 
aviat possible. Tenim la paraula de que aquest any ha d’estar acabat.  
 
El Sr. Pineda considera convenient parlar amb l’alcalde d’aquest tema, perquè el projecte 
encara està molt endarrerit i el Sr. Jovellar afegeix que des de la directiva del futbol ja s’està 
fent pressió.  
 
A continuació, intervé la Sra. Pasqual, per explicar el posicionament de la CUP pel que fa 
aquest tema. El parer del seu grup, des de que es va començar a parlar del camp de gespa, ha 
estat mirar de mancomunar serveis per evitar despeses excessives. Gualba i Riells també han 



 

 

fet camps de gespa i són municipis molt propers a La Batllòria. Potser hauria estat més factible 
que entre els tres municipis consensuessin una única actuació, que hauria resultat més  
econòmic que no pas fer tres camps de gespa tan propers.  
Pren la paraula el Sr. Heredia per preguntar si en algun moment s’ha contemplat la possibilitat 
de comunicar millor Sant Celoni i La Batllòria, no només per carretera.  
 
La Sra. presidenta comenta que s’està plantejant alguna proposta. 
 
La Sra. Pasqual apunta que el grup municipal de la CUP ja fa temps que proposa que es faci 
un carril bici entre ambdós municipis.  
 
Seguidament, es comenta la mancança actual que hi ha pel que fa el bus urbà.  
 
La Sra. Luis diu que caldria més freqüència de pas, perquè actualment hi ha un servei molt 
pobre. Es van reduir els horaris del bus i ara ens trobem amb poques opcions per poder fer 
desplaçaments a Sant Celoni. Això és especialment inconvenient per la gent gran que no 
condueix o no disposa de vehicle.  
 
Intervé el Sr. Blanché per comentar que tot i que ningú posa en dubte la utilitat i la necessitat 
d’aquest servei, també cal tenir en compte la despesa que suposa. Cal prioritzar en què 
s’inverteix perquè, malauradament, les administracions disposen d’una quantitat limitada de 
diners i sovint no es pot arribar a fer tot allò que un voldria. El bus urbà l’utilitza molt poca gent i 
la despesa de manteniment del servei és molt alta, per això en el seu moment es deuria reduir 
la freqüència.  
 
La Sra. Pasqual diu que mai s’ha fet una aposta ferma per fomentar el transport públic.  
 
4. Torn obert de paraula 
 
El Sr. Heredia pregunta si ja es pot disposar d’un espai per fer-hi exposicions. 
 
La Sra. presidenta respon que ho estan acabant de valorar, però el millor lloc seria la Unió 
Batllorienca, perquè és el més accessible.  
 
El Sr. Gómez comenta que encara no han vingut a tapar el forat de la Ctra. Nova i pregunta 
quan es reposaran els cartells de Les Llobateres.  
 
La Sra. Medina diu que hi ha moltes queixes sobre els “ocupes” que viuen al carrer de la 
Xemeneia. L’altre dia hi va haver una batalla campal al carrer, al costat mateix del parc infantil i 
aquesta situació està generant inseguretat i malestar.  
 

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22:35 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       M. Helena Lagarda Planas 


